
 

ROSKILDE KOMMUNE 
Fjordskolen Lysholm/Hedevang 

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde på Hedevang 
 
 
 

27/5-25 kl. 16.30 – 18.30 

 

 

Mødedeltager Mødt Afbud 

Thomas Weyse (Formand Hedevang) X  

Annemarie Matthiesen (Hedevang)  X  

Sanne Illum (Hedevang) X  

Pernille Madsen (Næstformand Lysholm) A  

René Pedersen (Lysholm) A  

Mette Hylsenberg (Lysholm) X  

Rikke Grønning (Lysholm) A  

Lene Bjerrum (medarbejder repræsentant Lysholm) A  

Randi Tang Nielsen (Dankbar ekstern) X  

Heidi Dørfler (medarbejder repræsentant Hedevang) X  

Maria Assing (afdelingsleder Lysholm) A  

Paula Hansen (afdelingsleder Hedevang) A  

Mads Magtengaard (Kons. skoleleder Fjordskolen) (Referent) X  

Nina Thinggaard (afdelingsleder Lysholm) - Ansat PR. 1/6-25 

X – fremmødt, A- afbud 
 

 
Pkt. 

 
Type 

 
Dagsorden 

 
Referat 

1.  B Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt  

2.  B Beslutningspunkter 
a) Der er pt. Ingen punkter der skal 

godkendes eller sendes til beslutning 
 

 

3.  D/B Debat/orientering 
1. Tilbagemelding i forhold til 

skolebørneudvalgets besøg 
Mette, Thomas og Mads giver en 
status 
Skolebestyrelsen drøfter om det giver 
anledning til yderligere i tiltag. 
 
 

2. Dialogforum 
Notat fra mødet medsendt 
Info samt slides fra mødet d. 7. maj 
kan findes her: Få indflydelse: 
forældrebestyrelser og dialogforum i 
dagtilbud - Roskilde Kommune  
Næste dialogforum 13. november 17-
19 på Rådhuset (5 dage før 
kommunalvalget) 
 
 

 
1. Mette, Thomas og Mads syntes SBU’s 

besøg var positivt besøg. SBU virkede 
interesserede og tilbagemeldingen fra 
dem har også været positiv. Forslag om at 
SBU inviteres igen når nyt SBU-udvalg er 
sammensat efter valget i efteråret. 
 
 
 

2. Seneste dialogforum var utrolig 
interessant og et godt oplag fra Lene 
Tangbæk. Opfordring til at deltage 
fremadrettet. 
 
 
 
 
 
 

https://www.roskilde.dk/da-dk/service-og-selvbetjening/borger/familie-og-born/fa-indflydelse-foraeldrebestyrelser-og-dialogforum-i-dagtilbud/
https://www.roskilde.dk/da-dk/service-og-selvbetjening/borger/familie-og-born/fa-indflydelse-foraeldrebestyrelser-og-dialogforum-i-dagtilbud/
https://www.roskilde.dk/da-dk/service-og-selvbetjening/borger/familie-og-born/fa-indflydelse-foraeldrebestyrelser-og-dialogforum-i-dagtilbud/


3. Økonomi  
Mads giver et overblik over 
økonomien for 2025 på Fjordskolen 
Økonomisk oversigt eftersendes. 
Lysholm budgetterer med et lille 
overskud med udgangen af 2025. 
Hedevangs 2024 regnskab er afsluttet 
og Mads orienterer herom. 
Hedevang budgetterer med et 
underskud på max. 500.000 med 
udgangen af 2025 

4. Orientering og status på 
Lysholm/Hedevang omkring skoleåret 
2025/26 
Lysholms elevtal er status qua, og 
visitationsprocessen er afsluttet. 
Der planlægges med at ansætte 1-2 
pædagoger 
Hedevangs elevtal er umiddelbart 
status qua, evt. med en lille stigning. 
Der er fortsat mange henvendelser 
og løbende visiteringer frem mod 
sommerferien.  
Hvis økonomien tillader det, 
ansættes der en pædagog 

5. Folkeskolens kvalitetsprogram 
Skrivelse fra STUK medsendt. 
Skolebestyrelsen drøfter hvorvidt 
initiativerne kan få indflydelse på 
Fjordskolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Møderække for 2025-26 
Mads foreslår første møde i 2025-26 
afholdes mandag d. 15. september 
Skolebestyrelsen overvejer/drøfter 
om møderne skal placeres på en fast 
ugedag eller om det skal være på 
rullende dage samt om tidspunktet 
16:30-18:30 er passende 

3. Lysholm kommer ud af 2025 med et lille 
overskud, men har umiddelbart et lille 
overforbrug, som bliver tilrettet i løbet af 
2026 
Hedevang har udsigt til elevtilgang og skal 
ansætte personale. En præcis prognose er 
svær at give pt. Målet er at komme ud af 
2025 uden underskud. 
 
 
 

4. Der er rigtig mange forespørgsler 
på pladser til elever til Hedevang og 
elevtallet 
kommer til at stige, så Hedevang 
kommer umiddelbart derfor også til at 
udvideantallet af klasser. 
For at sikre arbejdsmiljøet for de ansatte 
og trivslen for de børn der allerede går på 
skolen, er det vigtigt, hvis der bliver 
visiteret ekstra ressourcekrævende elever, 
der er udfordret ift. Hedevangs 
målgruppe, at der er personale til at sikre 
denne visitation, og skolebestyrelsen vil 
gerne orienteres om dette. 
 
 
 
 
 

5. Kvalitetsprogrammet kommer som 
udgangspunkt ikke til at have mærkbar 
betydning på Fjordskolen. 
I forhold til om undervisningstimetallet 
evt. skal reduceres drøfter 
skolebestyrelsen dette på kommende 
skolebestyrelsesmøde. Skolebestyrelsen 
overvejer hvordan en bredere del af den 
samlede forældregruppe på hele 
Fjordskolen inddrages i denne drøftelse. 
Skolebestyrelsen opfordrer derfor til, at 
forældre henvender sig til 
skolebestyrelsen, hvis man vil tilkendegive 
sin holdning. Dette vil fx være muligt på 
de kommende forældremøder i det nye 
skoleår 

 
6. Første møde holdes mandag d. 1. 

september på Lysholm. 
Mads sender forslag til møderække med 
referatet skiftevis lige og ulige uger 
16:30-18:30 er fint tidspunkt 
Datoforslag til 2025-26: 
Mandag d. 1. september (Lysholm) 
Mandag d. 20. oktober (Hedevang) 
Mandag d. 1. december (Lysholm) 
Mandag d. 12. januar (Hedevang) 
Mandag d. 16. marts (Lysholm) 
Mandag d. 1. juni (Hedevang) 

4.  O Generel information  



I. Nyt fra eksterne medlemmer 
 
 
 
 
 
 
 
 

II. Nyt fra formanden 
 
 

III. Nyt fra ledelsen 
Orientering om ansættelse af ny 
leder til Lysholm. 

IV. Nyt fra Lysholm 
 

V. Nyt fra Hedevang 
 

VI. Nyt fra elevråd (referater medsendt) 
Hedevangs valgdag 
Referat fra Lysholm medsendt 

I. Randi orienterede om STU. Randis 
medarbejder Johannes vil gerne stille op 
til et forældrearrangement. UU-vejlederne 
på de 2 afdelinger har et fælles oplæg i 
støbeskeen. 
Læs i øvrigt 
https://www.udifremtiden.dk/velkommen-til-
ud-i-fremtiden 
 

II. Opfordrer til fortællinger af gode historier 
fra tidligere specialelever bredes ud 
blandt forældre. Det giver håb. 

III. Nina har første arbejdsdag på mandag og 
det glæder alle sig til. Der er lavet et 
onboardingprogram til Nina. 

IV. Planlægning af kommende skoleår er i fuld 
gang 

V. Planlægning af kommende skoleår er i fuld 
gang 

VI. Der blev kort fortalt om de 2 elevråds 
seneste møder og aktiviteter 

5. 8
. 
 Eventuelt 

Noget om specialsport.dk 
https://specialsportguide.com/search
/#2443,2497,2519,3562,10001 

 

Det er var Heidis sidste SB-møde, da hun har 
trukket sig som TR og dermed heller ikke ønskede 
at fortsætte som medarbejderrepræsentant i 
bestyrelsen. Tak for indsatsen til Heidi 
Mikkel er ny rep. fra Hedevang. Lene fortsætter 
som rep. fra Lysholm  
Randi fortsætter som eksternt medlem 
 
Mads orienterede om møde med specialsport.dk 
 
Punkter til næste best. møde: musikundervisning 
og drøftelse af undervisningstimetal. 

 
O-orientering, H-høring, B-beslutning, D-drøftelse 
 
 

SB-møder i 2024-25 

11/9 Lysholm 

28/10 Hedevang 

16/12 Lysholm 

10/2 Hedevang 

24/3 Lysholm 

26/5 Hedevang 

 

https://url-scan.centerasecurity.com/url?l=3a6c2532095c11f0abf5005056a85f91mx14.c&k=32&h=e5f5d7d85dcefb66aaa8df2d7b6778e4&url=https%3A%2F%2Fwww.udifremtiden.dk%2Fvelkommen-til-ud-i-fremtiden
https://url-scan.centerasecurity.com/url?l=3a6c2532095c11f0abf5005056a85f91mx14.c&k=32&h=e5f5d7d85dcefb66aaa8df2d7b6778e4&url=https%3A%2F%2Fwww.udifremtiden.dk%2Fvelkommen-til-ud-i-fremtiden
https://specialsportguide.com/search/#2443,2497,2519,3562,10001
https://specialsportguide.com/search/#2443,2497,2519,3562,10001

